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Referat 
BLR Bestyrelsesmøde - Torsdag den 1. februar 2023, kl. 19:00 
 
Medlemmer:  Jens, Tine, Majbritt L, Pernille, Majbritt GL, 

Annette, Malene 
Afbud:  
  

Suppleanter:  Nicole  
 

Punkt 1  Godkend referat fra sidst Gennemgang (5 min) Jens 

Referat Godkendt   

Punkt 2  Udestående opgaver fra tidligere møder 
Se liste under dagsorden… 

Gennemgang (5 min)  Jens 

Referat Majbritt Lindblad har fået internet installeret. Mai-Britt Lakjer finder ud af om man kan dele internettet op i et for gæster 
og vanlige brugere i forhold til.  
Jan har bestået medicinkursus.  
Nøgler: Prisen kan ikke presses yderligere.  
Ryttermærke: Er i gang – Stefanie og Malene finder en dato.  

Punkt 3  Økonomi  
Ønske til prioriteringslisten: Vandledning til privat marken, 10.000 kr.  

Orientering (5 min) Fast punkt 

Referat Dørene: Privat sadelrum, elevheste sadelrum og værksted (nøglerne flyttes fra kontoret til værkstedet)  

Punkt 4  Til og fra personalet   Orientering (10 min) Fast punkt 

Referat Intet kommet  

Punkt 5  Elevheste Orientering (10 min) Fast punkt 

Referat Charlie er i gang efter han blev sutureret. Går rigtig godt.  
Thyra er blevet god og står stille. Susse er superglad for den i ridefys.  
Jarl kæmper lidt med benene. Går med i ridefys  
Flicka er rengående igen.  
Der bliver opsat filt mellem Hidalgo og Basco.  
Kiltas foderautomat bliver sluttet i tide og utide.  
 
Der er god aktivitet på lunas salgsannonce. Vi håber snart at finde et godt hjem til hende.  

Punkt 6  Undervisning Orientering (10 min) Fast punkt 

Referat Stefanie vil gerne prøve voltigering på elevhold. Det bliver annonceret inden.  

Punkt 7  Privat stald Drøftelse (10 min) Fast punkt 

Referat Majbritt har forsøgt med raps og DJ står på fuld raps.  
Han reagerer fint på det. 

 

Punkt 8  Medlemmer har ordet Fast punkt 

Referat Der er ikke kommet noget 

Punkt 9  Bund i ridehal 
Opdatering om status på Ridehal 

Majbritt GL 

Referat Majbritt har undersøgt i forhold til magnesiumchlorid til banen.  
Det er dog kommet bestyrelsen for øre at banen pt kun vandes en gang i ugen. Det bliver besluttet 
at den skal vandes hver anden dag af Jan (man-ons-tors). Og hvis det kun kan nås to gange – så 
hellere prioritere torsdag end onsdag. 

 

Punkt 10  Ridefys - sikkerhedsko Drøftelse (10 min) Majbritt Lindblad 

Referat Ifølge arbejdsmiljøloven skal rideskolen stille sikkerhedssko til rådighed til personalet.  
 
Tages med næste gang 
 

 

Punkt 11  Generalforsamling / Bestyrelsen 2024-2025 Drøftelse (10 min) Pernille 

Referat Drøftet  

Punkt 12  Brug af hallen til spring / løs spring Orientering (10 min) Jens 

Kageturnus:  
Januar: Mai-Britt L 
Februar: Tine 
Marts: Jens 
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Referat Der laves en afstemning for hvilken dag, man kan ligge løsspring ind. (Pernille) 
Bestyrelsen bakker op omkring de initiativer til aktiviteter som der forespørges på i form af løssping. 
Derfor vil vi prøve at finde en blok til det, så det kan være fast.  
 
Opslag i Opstalder Facebook gruppen.  
- Mandag fra 20:00 -22:00 eller 21:00-23:00. 
- Tirsdag fra kl. 20:00 – 22:00 
- Onsdag fra 21:00-23:00 
- Torsdag fra 20:00-22:00 eller 21:00-23:00.  
 
Vi vil gerne passe rigtig godt på vores bund – derfor er det en forsøgsordning, som kan blive rullet 
tilbage, hvis det er for hård ved vores bund.  
 
Hvis man vil sætte et par spring op, skal man sikre sig at det ikke er til gene for andre og at det er 
sidst på aftenen. Det er altid de andre som har fortrinsret.  
 
Bestyrelsen gør opmærksom på, at det ikke er tilladt til at ridehallen anvendes til longering udover 
ved underviser i elevskolen, hvor der er vurderet behov. Hestene må ikke rulle sig på banen i den 
store ridehal.  
(skal uploades på  opstaldergruppen – Pernille gør dette) 

 

Punkt 13  Forsikringer Orientering (10 min) Majbritt LM 

Referat Majbritt Lindblad og Malene tager imod Tryg (gennem DRF) og Alm. Brand (samarbejder med 
Sydjysk Sparekasse) i forhold til forsikringstilbud og gennemgang. 

 

Punkt 14  Udvidelse af boks kapacitet Orientering (10 min) Malene 

Referat Oprydning / Placering af hø 
Malene fortalte om hendes plan omkring to nye bokse.  
Malene undersøger prisen på at lave to bokse ude overfor DJ og Zig ink. leje af minigraver.  
 
Majbritt Lindblad hænger skilt op på Tyras boks med at hun kun skal fodres ved fodervagten og at 
hun ikke skal fodres af andre. Ingen snacks eller hø. Pernille har lavet skilt.  
 
Der skal desuden laves en oprydningsdag, hvor der kommer nogle medlemmer med trailere og vi 
kan få kørt en del på genbrugsstationen. Dato bliver meldt ud på Facebook. 

 

Punkt 15  Beredskabsplan - vinterperioder 
Hvem har ansvar for hvad?  

Hjemkøb af grus/jord/salt 
Forebygge glatte veje 
Rydde p-plads og øvrige steder 

Orientering (10 min) Jens 

Referat  Der er styr på det. Jan skal huske at salte/grus . skal eventuelt mindes om det.  

Punkt 16  Kommunikation i bestyrelsen  Drøftelse (10 min) Jens  

Referat Ny dato for bestyrelsesseminar laves i den nye bestyrelse ift. kommunikation.   

Punkt 17  Planlægning af kommende aktiviteter Drøftelse (10 min) Fast punkt 

Referat - Generalforsamling d. 22. februar  
Jens har styr på talen, Tine bager kage, der er saft i muleposen, Pernille har bestilt 
pokaler.  

- Elevskolecup søndag 25. februar og d. 17. marts.  
- Fastelavnsstævne 2/3 marts.  
- Ringridning 31. marts  
 

 

Punkt 18  Eventuelt Ordet frit (15 min) Fast punkt 

Referat Malene flytter kattene hen til reolen ved Jarls boks & sætter en skraldespand op henne ved siden af 
Basco’s boks ved trillebøren. Den skal bl.a. anvendes til vatrondeller, hår, vådservietter mv.   
 

 

Punkt 19  Punkter til kommende møde Drøftelse (5 min) Fast punkt 

Referat - Snak om nedre aldersgrænse for tilmelding til lørdagshold.   
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Udestående opgaver fra tidligere møder: 

HVAD STATUS HVEM 

Marts   

Regler for brug af faciliteter - heste udefra. 
Opdater tekst på hjemmeside + giv besked til dem med egen 
hest, at der et et ny ”reglsæt” + QR kode til ophæng i ridehal 

Tekst på hjemmeside er opdateret 
Opslag med QR koder er produceret, mangler 
at bliver hængt op. 
Besked til ”elever” der medbringer egen 
heste, er ikke sendt endnu 
 

Mai-Britt 

Fra stævneudvalget, ønske om: 
• Højtaler og mikrofon 
• Wifi løsning 

Højtaler projektet bliver udført i foråret 2024, 
hvis der er budget til det. Wifi – Majbritt Lindblad 

August    

Nøgler – udskiftning af lås/nøgler Igangværende Mai-Britt / Malene 

September    

Maskinmøde – faste brugere af maskiner indkaldes til et møde Igangværende Jens 

Oktober    

Spulehoved til brandslangen Igangværende  Maibritt GL / Tine 

November    

Opstramning af ridetiderne overholdes på lørdags holdene Igangværende Jens 

Tilret hjemmeside vedr. reservation af bokse i privatstald Igangværende Mai-Brit L 

December    

Strammet op omkring, opsadling og strigling af elevhestene Igangværende Malene/Stefanie 

Ønske om der afholdes ”ryttermærkekursus”  evt. i forbindelse 
med ridelejr Igangværende Majbritt Lindblad 

 

Opgaver til BLR dag 

Hegn rundt om jordfolde 
• Tine ringer rundt og spørger efter tæpperør 

forskellige steder.  
• Jens undersøger hvor mange, der skal til.  

 

Igangværende  Tine/Jens 

Privatstald – døren i venstre side Igangværende Majbritt GL 

Midlertidig løsning på porten i venstreside af privatstalden Igangværende Jens 

Bund i galgen udendørs Afventer tilbagemelding fra Inge, om hvilke 
materialer vi skal bruge 

Maibritt GL 

Ønsker til Fondssøgning: 

Ny port i privatstalden   Majbritt LM 

Ny baneplanner  Majbritt LM 

Økonomisk prioriteringsliste 

• Ny pony 
• Nyt låsesystem i stalden 
• Højtalere til udebanerne 
• Højttryksrenser 
• Ny baneplaner (Majbritt GL & Jens har tilbud)  
• Vandledning til privatmarker 


